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 (Jednání svoláno na 13.00 hodin.) 

 

 

 Starosta m ěstské části Praha 10 Mgr. Bohumil Zoufalík 

(dále jen p ředsedající): Dámy a pánové, p řeji vám krásný letní 

den!  

 

 P řistoupíme k formální části dnešního jednání zastupitel-

stva. 

 

 Konstatuji, že je nás p řítomno 24, omluvilo se 5 

zastupitel ů. 

 

 Je mou povinností upozornit p řítomné, že toto jednání je 

vysíláno v p římém p řenosu na webu m ěstské části.  

 

 Krom ě toho je z pr ůběhu jednání po řizován stenografický 

záznam v četn ě údaj ů o osobách, které zde vystoupí a o jejich 

přísp ěvcích. 

 

 Tyto záznamy jsou zpracovávány a archivovány v odd ělení 

Rady a zastupitelstva Ú řadu m ěstské části Praha 10 a jejich 

elektronická podoba sloužící ke zve řej ňování na webových 

stránkách bude upravena tak, aby spl ňovala podmínky zákona 

číslo 101/2000 Sb., o ochran ě osobních údaj ů a nedošlo tak 

k zásah ům do soukromí fyzických osob, a o zp ůsobu zpracování 

záznamu zde na míst ě podat námitku. 

 

Dámy a pánové, 

 

 p řistoupíme ke schválení programu dnešního jednání.  
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 P řed sebou máte navržený program a mou povinností je 

zeptat se vás, zda si p řejete tento program rozší řit, nebo zda 

k n ěmu máte n ějakou p řipomínku. 

 

 Otevírám rozpravu k tomuto návrhu. (Ze zastupitel ů se 

nikdo nehlásí.) 

 

 O slovo se hlásí dva ob čané. Prvním z nich je pan Pavel 

Mareš, dalším paní Renata Chmelová. 

 

 Prosím proto pana Mareše, aby se ujal slova. 

 

 

 Pan Mareš: Dobré odpoledne! Nechci, aby moje jméno bylo 

vymazáno ze stenografického záznamu. 

 

 Navrhuji za řadit do programu jednání bod „Ústní informace 

k řešení problém ů spjatých s firmou Key Investments“. 

 

 Zd ůvodn ění. 

 

 Městská část Praha 10 dle údaj ů z obchodního rejst říku 

vypadla z v ěřitelského výboru a nemá tak žádný vliv na další 

dění. D ěkuji.  

 

 

 Předsedající: Také d ěkuji. Dále prosím, aby se slova ujala 

paní Chmelová a uvedla svou p řipomínku k návrhu programu 

dnešního zasedání. 

 

 

 Paní Chmelová: Dobrý den! Také si p řeji, aby mé jméno 

zůstalo v zápisu z tohoto jednání zastupitelstva. 
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 Navrhuji za řazení nového bodu programu dnešního zasedání, 

a to „Informace k ve řejné zakázce nového sídla Ú řadu m ěstské 

části Praha 10“. 

 

 Od ůvodn ění. 

 

 Na minulém zastupitelstvu jste uložili rad ě, aby schválila 

zadávací dokument práv ě této ve řejné zakázky a zárove ň aby 

vyhlásila otev řené výb ěrové řízení na nové sídlo Ú řadu m ěstské 

části. Sou časn ě byl stanoven termín 20. 6. 

 

 Podle ve řejn ě dohledatelných zdroj ů jsem se dozv ěděla, jak 

rada pracovala, takže prosím o za řazení bodu, aby nás rada 

informovala o tom, jak v této záležitosti pokro čila. 

 

 Jako jedno z od ůvodn ění bych tady ráda uvedla, že ob čané 

Prahy 10 zpochyb ňují tuto obrovskou, miliardovou investici na 

výstavbu nové radnice. Po stovkách se každý den hlá sí 

k možnosti uspo řádat referendum, ve kterém by mohli 

demokraticky o nejv ětší investici m ěstské části rozhodnout. 

 

 K dnešnímu dni se ke konání referenda vyslovilo ji ž 6 

tisíc ob čanů, což jsou t ři čtvrtiny pot řebných podpis ů k tomu, 

aby referendum bylo vyhlášeno, takže je tém ěř jisté, že Praha 

10 zvažuje referendum o miliardové radnici. 

 

 Žádám proto, aby si n ěkdo z p řítomných zastupitel ů osvojil 

můj návrh, kterým je „Informace k ve řejné zakázce nového sídla 

Úřadu m ěstské části Praha 10“, a abychom my, ob čané, byli 

informováni o tom, co je z tohoto usnesení pln ěno. D ěkuji.  

 

 

 Předsedající: Já také d ěkuji „leadryni“ strany Vlasta.  
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 O slovo se hlásí pan Narovec. Prosím. 

 

 

 Pan Narovec: Oba návrhy si osvojuji. (Oživení.) 

 

 

 Předsedající: O slovo se hlásí pan Milan Richter. Prosím. 

 

 

 Pan Richter: Chci se zeptat kolegy Nadovce, jestli má sv ůj 

názor a jestli n ěkdy t řeba p ředloží také sv ůj vlastní 

materiál. D ěkuji.  

 

 

 Předsedající: S technickou poznámkou se hlásí pan kolega 

Narovec. Prosím. 

 

 

 Pan Narovec: Kolegovi Richterovi bych cht ěl říct, že už 

několikrát jsem materiál p ředkládal, jednou mi ho dokonce bez 

hlasování smetl se stolu. 

 

 

 Předsedající: Děkuji za poznámku, která technickou nebyla.  

 

 O slovo se dále hlásí pan kolega Vinš. Prosím.  

 

 

 Pan Vinš: Jenom bych se cht ěl pana kolega Narovce zeptat, 

pokud jsem to správn ě pochopil, že jste si tyto návrhy, 

osvojil, jestli tyto informace p řednese a jestli bude 

předkladatelem t ěchto návrh ů.  
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 Předsedající: Prosím kolegy, aby se pana Narovce takto 

neptali, protože jeho právem je osvojit si takovéto  návrhy a 

dokáži si p ředstavit, že kolega Narovec k tomu má opravdu 

vlastní názor, nicmén ě kolega Narovec se hlásí o slovo. 

Prosím.  

 

 

 Pan Narovec: Jenom bych cht ěl pana místostarostu 

ubezpe čit, že vystoupím, ale to by nejd říve musel být tento 

bod schválen.  

 

 

 Předsedající: Děkuji. K návrhu dnešního programu jednání 

se už nikdo další nehlásí a vzhledem k tomu, že byl y 

předloženy dva návrhy, které si osvojil pan Narovec, prosím 

pana p ředsedu návrhového výboru, aby návrhy postupn ě p řednesl. 

 

 

 Pan Hošek: Podle Jednacího řádu bychom pot řebovali, aby 

tyto návrhy byly naformulovány.  

 

 

 Předsedající: Proto vás také vyzývám, abyste to tady 

vysv ětlil. 

 

 Pane kolego Narov če, máte tyto návrhy p řipraveny? 

 

 S technickou poznámkou se hlásí pan kolega Richter . 

Prosím. 

 

 

 Pan Richter: Prosím kolegu Narovce z TOP 09, zda by se 

odebral do zadní části sálu a od svých velících d ůstojník ů 

převzal písemný podklad, abychom ho mohli p ředat návrhovému  
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výboru, abychom se tady nezdržovali. P ředseda návrhového 

výboru ho p řečte a m ůžeme o n ěm hlasovat. Jinak nevím, o čem 

mám hlasovat. D ěkuji. 

 

 Předsedající: Je to p řesn ě tak. Pane kolego, vzhledem 

tomu, že mám tu čest trávit na Zastupitelstvu hlavního m ěsta 

Prahy mnoho hodin, mohu potvrdit, že stejným zp ůsobem to 

dělají vaši kolegové z TOP 09 na magistrátu, takže je  to 

legitimní. 

 

 Pane kolego, m ůžete v písemné podob ě p ředložit váš návrh? 

(Ano.) Tak p ředkládejte, prosím. 

 

 (Pan Narovec odchází za hlasitého oživení v sále d o zadní 

části jednacího sálu, p řebírá návrh, který p ředává p ředsedovi 

návrhového výboru.) 

 

 A takhle to tady bude vypadat. (Silné oživení.) 

 

 Pane p ředsedo, jste spokojen s tím, co jste obdržel od pan  

kolegy Narovce?  

 

 

 Pan Hošek: To se teprve uvidí. (Oživení.) 

 

 Dovolil bych si tento návrh p řečíst a prosím pana starostu 

nebo členy rady, aby tento bod za řadili do programu, nicmén ě 

pokud bychom m ěli vycházet z toho, že už je p ředložen ur čitý 

návrh programu, mohly by být oba návrhy za řazeny jako body 

pořadové číslo 7 a 8. 
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 Předsedající: Pokud by tyto návrhy byly schváleny, 

zařadili bychom je jako poslední, abychom nemuseli 

přečíslovávat body p ředcházející. 

 

 

 Pan Hošek: Děkuji, pane starosto. Sedmým bodem programu by 

tudíž byl „Návrh na projednání informace k řešení problém ů 

městské části Praha 10 spjatých s firmou Key Investments“. 

 

 Zd ůvodn ění.  

 

 Městská část Praha 10 vypadla dle údaj ů z obchodního 

rejst říku z v ěřitelského výboru a nemá tak žádný vliv na další 

dění.  

 

 

 Předsedající: Děkuji. O tomto návrhu dávám hlasovat. 

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Konstatuji, že návrh nebyl p řijat.  

 

(Nebyly uvedeny p řesné údaje o hlasování, protože p říliš 

rychle zmizely z obrazovek, nicmén ě dodate čně bylo uvedeno, že 

 

-  6 hlas ů bylo pro, 

-  6 proti, 

-  12 se hlasování zdrželo.) 

 

Prosím p ředsedu návrhového výboru o p ředložení druhého 

návrhu.  
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 Pan Hošek: Jako další bod programu by po p řípadném 

schválení byla za řazena „Informace o ve řejné zakázce na nové 

sídlo Ú řadu m ěstské části Praha 10“. 

 

 Zd ůvodn ění. 

 

 26. 5. 2014 zastupitelstvo m ěstské části uložilo rad ě  

 

1)  schválit zadávací dokumentaci ve řejné zakázky nového 

sídla Ú řadu m ěstské části Praha 10, 

2)  vyhlásit otev řené řízení na ve řejnou zakázku nového sídla 

Úřadu m ěstské části Praha 10“ s termínem 20. 6. 2014, 

 

ale do dnešního dne k tomu nelze nalézt žádné infor mace.  

 

 Tento návrh je p ředložen jako bod číslo 7 programu 

dnešního zasedání. 

 

 

 Předsedající: Děkuji. O tomto návrhu dávám hlasovat. 

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  pro hlasovali 2 zastupitelé, 

-  2 byli proti, 

-  20 se hlasování zdrželo, 

-  nehlasovalo 12 zastupitel ů. D ěkuji. 

 

Tento návrh nebyl p řijat. 

 

 Nyní dávám hlasovat o p ředloženém návrhu programu jednání 

zastupitelstva jako o celku.  
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 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování. 

 

-  Pro hlasovalo 24 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  2 se hlasování zdrželi, 

-  10 zastupitel ů nehlasovalo. D ěkuji. 

 

Tento návrh byl p řijat. 

 

 Dále navrhuji, aby ov ěřovateli zápisu z dnešního jednání 

byli  

 

-  pan Mgr. Ján a  

-  paní Ing. Čunátová.  

 

(Oba jsou p řítomni a s návrhem souhlasí.) 

 

 S technickou poznámkou se hlásí pan kolega Richter . 

Prosím.  

 

 

 Pan Richter: Děkuji. Pane starosto, p řece jen bych se 

ješt ě cht ěl vrátit ke zmi ňovanému Key Investments. 

 

 Bylo dobrým zvykem, že tento materiál tady byl pra videln ě 

předkládán a i když chápu, že program dnešního zastup itelstva 

je trochu jiný, cht ěl bych požádat, jestli by aspo ň p ředsedové 

klub ů mohli dostat informaci, po které tady bylo voláno,  a aby 

byla uve řejn ěna na webové stránce m ěstské části Praha 10. 

Myslím, že to bude posta čovat a na další zastupitelstvo by byl 

připraven další materiál. 
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 Tolik na vysv ětlenou, pro č jsem se zdržel hlasování. 

Předpokládám totiž, že to ud ěláte tak, jak jsme byli 

standardn ě zvyklí. D ěkuji.  

 

 

 Předsedající: Také za tuto p řipomínku d ěkuji a já bych se 

k tomu p řipojil.  

 

 Myslím, že se opravdu stalo pravidlem, že v ětšina jednání 

zastupitelstva obsahovala bod jednání, který byla i nformace 

k této problematice. 

 

 P řiznám se, že toto jednání zastupitelstva jsem ve sv é 

podstat ě svolal k bodu jednání číslo 1. Kolegyn ě a kolegové, 

kte ří p řipravují další materiály, m ě požádali, abychom k t ěmto 

materiál ům připojili n ěkolik dalších, které bylo nezbytn ě 

nutné prohlasovat z toho d ůvodu, že tam byly ur čité lh ůty 

pln ění. Proto se toto jednání zastupitelstva stalo ur čitou 

výjimkou. 

 

 Odvážil bych se říct, že na 90 procentech jednání 

zastupitelstev jsme tuto informaci podávali a naším  zájmem 

není tuto v ěc tajit, naopak řešit ji spole čně s vámi všemi, 

protože je to záležitost, kterou je dobré řešit ve řejn ě. 

Připojuji se tudíž k tomu, co bylo řečeno.  

 

 Vracím se k návrhu na ov ěřovatele zápisu. Jsou jimi paní 

Ing. Čunátová a pan Mgr. Ján. 

 

 

 V tuto chvíli bychom proto mohli p řistoupit k projednávání 

schváleného programu dnešního jednání, a to k bodu pořadové 

číslo  
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1. 

 

Informace o volbách do Zastupitelstva m ěstské části Praha 10, 

které se uskute ční v termínu 10. a 11. října 2014. 

 

 

 V ětšina z nás ví, že zastupitelstvo je tím t ělesem, které 

rozhodne o tom, jaká bude podoba p říštího zastupitelstva, tzn.  

 

-  jaký bude po čet zastupitel ů a  

-  jakou formou se bude do Zastupitelstva m ěstské části 

Praha 10 v říjnových volbách volit, tzn. pro kolik 

volebních obvod ů se rozhodneme. 

 

Dámy a pánové, 

 

 k tomuto bodu programu otevírám diskusi. 

 

 Jako první se hlásí pan Pavel Mareš z řad ob čanů. Prosím, 

máte slovo. 

 

 

 Pan Mareš: Ješt ě jednou dobré odpoledne! Za koalici Vlasta 

přivítáme jak jeden, tak čty ři obvody, jak 31, tak 35 

zastupitel ů, jak stanoví zákon, je nám to úpln ě jedno. 

 

 V argumentaci bych se možná k p řekvapení řady z vás 

přiklonil k argumentaci pana Ing. Milana Richtera z d oby p řed 

čty řmi lety, který velmi d ůmysln ě zd ůvod ňoval, pro č 36 

zastupitel ů a 4 obvody. Myslím si, že to byla dobrá 

argumentace. 
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 Stejn ě tak mu chci pod ěkovat za to, že si v podstat ě ke 

Key Investments osvojil návrh, který jsem p řed chvílí 

předkládal. 

 

 Mně opravdu nezáleží na tom, jestli to p řevezme TOP 09 

nebo vy, mn ě jde o v ěc samotnou a d ůvěřuji také ve schopnosti 

vedoucího majetkoprávního odboru … … 

 

 

 Předsedající: Pane kolego, omlouvám se, ale nyní 

projednáváme bod, který ne řeší Key Investments. Promi ňte. 

(Děkuji.) 

 

Dámy a pánové, 

 

 vzhledem k tomu, že se nikdo další do rozpravy neh lásí, 

rád bych p řečetl vyjád ření jednotlivých politických klub ů 

v Zastupitelstvu m ěstské části Praha 10. 

 

 Po dnešním dopoledním jednání navrhujeme  

 

-  jeden volební obvod a 

-  40 zastupitel ů, 

 

takže p říští zastupitelstvo, jestliže se budeme řídit tímto 

návrhem, bude mít 40 člen ů a bude voleno v jednom volebním 

obvod ě. 

 

 Návrh usnesení v písemné podob ě tak, jak je zvykem, bych 

předal p ředsedovi návrhového výboru, nicmén ě budeme pokra čovat 

v diskusi.  

 

 O slovo se hlásí pan Narovec. Prosím. 
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 Pan Narovec: Myslím, že za TOP 09 m ůžeme dnes jednomysln ě 

jako jeden muž (oživení) hlasovat pro variantu, kte rá by 

odpovídala stávajícímu stavu, tzn. že bychom up řednostnili 

 

-  36 zastupitel ů a 

-  4 obvody s tím, 

 

že podle nás není pot řeba d ělat zm ěny a neustále tady t ěmito 

změnami motat ob čanům hlavy. 

 

 

 Předsedající: Když říkáte „jako jeden muž“, máte na mysli 

to, že jste tady sám? (Šum.) 

 

 

 Pan Narovec: Měl to být vtip, ale bohužel je to pravda. 

 

 

 Předsedající: O slovo se hlásí pan Boris Š ťastný. Prosím.  

 

 

 Pan Š ťastný: Děkuji.  Dobrý den! Te ď nechci hovo řit o po čtu 

obvod ů navržených jednotlivými politickými kluby, rozumím  tomu 

jako v daný čas, atmosfé ře a daných možnostech jasné politické 

dohod ě. 

 

 Nežádal bych o slovo, kdyby zástupce TOP 09 v tuto  chvíli 

nevystoupil s tím, že bojuje za zachování čty ř volebních 

obvod ů. 

 

 Ješt ě jako člen Ob čanské demokratické strany si pamatuji 

na naprosto tvrdé, zni čující diskuse a útoky ze strany TOP 09 

před čty řmi lety na více volebních obvod ů v Praze i v Praze 
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10, takže pro m ě je toto tak obrovská satisfakce, že TOP 09 

z ni čeho nic se najednou vrací k této skute čnosti, že jsem to 

musel p řipomenout. 

 

 Byla to TOP 09, která naprosto zásadním zp ůsobem odmítala 

rozd ělení Prahy na více volebních obvod ů, tuším, že jich bylo 

sedm, p řed posledními volbami do Zastupitelstva hlavního m ěsta 

Prahy. Byl to hlavní argument politického boje jak ve volbách 

celopražských, tak i v Praze 10, takže tento dnešní  postoj je 

pro m ě naprosto nepochopitelný. D ěkuji. 

 

 

 Předsedající: Také d ěkuji. O slovo se podruhé hlásí pan 

kolega Narovec. Prosím.  

 

 

 Pan Narovec: Cht ěl bych se kolegy Š ťastného zeptat, kde 

tento boj probíhal, protože my jsme v zastupitelstv u nebyli, 

takže to ur čit ě nebylo na Zastupitelstvu Prahy 10. Nepamatuji 

si, že bychom tady m ěli jediného člena. 

 

 

 Předsedající: Doplnil bych, že našt ěstí já, na rozdíl od 

pana kolegy Š ťastného, tuto pam ěť nemám, ale vím, co d ělá TOP 

09 v sou časné dob ě na Zastupitelstvu hlavního m ěsta Prahy, kde 

tam tento boj takto skute čně probíhal, nicmén ě to není 

důležité. D ůležité je, jak se dohodneme zde, takže si myslím, 

že to je to pravé o řechové. 

 

 Vzhledem k tomu, že se nikdo další do rozpravy neh lásí, 

kon čím diskusi a žádám p ředsedu návrhového výboru o p ředložení 

návrhu usnesení k tomuto d ůležitému bodu, protože op ět tvo říme 

dějiny. 
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 Pan Hošek: Chci se pana starosty zeptat, protože máme 

k dispozici návrh usnesení, že  

 

 „Zastupitelstvo m ěstské části Praha 10 bere na v ědomí 

informaci o volbách do Zastupitelstva m ěstské části Praha 10“, 

ale nyní jsme dostali návrh na usnesení, ve kterém se 

„stanovuje“, 

 

zda se bude hlasovat o této formulaci. 

 

 

 Předsedající: Je to nap říklad protinávrh. (Dob ře.) 

 

 S technickou poznámkou se o slovo hlásí pan kolega  

Narovec. Prosím.  

 

 

 Pan Narovec: Pane starosto, p řed p ěti minutami jste m ě 

tady masírovali kv ůli zn ění toho, o čem se má hlasovat, a te ď 

nemáte ani tu slušnost p řečíst návrh? 

 

 

 Předsedající: Omlouvám se za to, že jste to nepochopil, 

ale je to možná trochu moje chyba. 

 

 Na rozdíl od vás jsem m ěl v ruce tento návrh písemn ě 

k dispozici, nicmén ě p ředseda výboru zareagoval tak, že 

nev ěděl, jestli tento návrh má nebo nemá p řečíst, takže to 

chyba není, naopak si myslím, že jsme reagovali spr ávn ě. 

 

 O slovo se hlásí kolega Vinš. Prosím.  
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 Pan Vinš: Je to dopln ění p ředloženého materiálu. První bod 

je „bere na v ědomí“, druhý bod se týká toho, co schvaluje. 

 

 

 Pan Hošek: Děkuji, p řesn ě to jsem cht ěl v ědět. P ředložil 

bych proto protinávrh,který p ředložil pan starosta. 

 

 

 Předsedající: Promi ňte, ale je to dopln ění. Zmátl jsem vás 

a podruhé se omlouvám. Jde o dopln ění materiálu, který byl na 

stole a byl vám dodán p řed týdnem. 

 

 

 Pan Hošek: Přesn ě tak to bylo myšleno. Nyní k návrhu, 

který p ředložil pan starosta. 

 

 

 Předsedající: Omlouvám se, ale s technickou poznámkou se 

znovu hlásí pan Narovec. Prosím.  

 

 

 Pan Narovec:  Pane starosto, nejsem právník, ale kolikrát 

máme hlasovat k jednomu bodu? Bu ď jste navrhl nový bod, nebo 

jste p ředložil nové zn ění? 

 

 Nemyslím si, že o jednom bodu bychom m ěli hlasovat 

dvakrát.  

 

 

 Předsedající: Nevšiml jsem si, že jsme už hlasovali. 

 

 

 Pan Narovec: Co jste tedy te ď říkal? Že to není 

protinávrh, že je to návrh jiného usnesení? 
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 Pan Slavík (mimo mikrofon) : Vždyť se to dozvíte. Vy 

nenecháte p ředsedu návrhového výboru tento návrh ani p řečíst, 

takže o čem je řeč? 

 

 

 Předsedající: S technickou poznámkou se hlásí pan Richter. 

Prosím.  

 

 (Slova se ujímá pan Narovec.) 

 

 

 Pan Narovec: Kdyby to byl protinávrh, chápal bych, že 

jednou budeme hlasovat o jednom i druhém zn ění, ale pokud je 

to další návrh usnesení, pak … … (šum v sále). 

 

 

 Pan Slavík (op ět mimo mikrofon): Vždy ť tento návrh ješt ě 

nebyl p řečten, takže jak to m ůžeme v ědět? Nechte to tudíž 

přečíst p ředsedu návrhového výboru.  

 

 

 Předsedající: Slovo má pan Richter. Prosím. 

 

 

 Pan Richter: Aby nedocházelo ke zmatk ům, nech ť ten, kdo 

předkládá návrhu usnesení, ho p řečte a nechá o n ěm hlasovat. 

(Šum v sále, ujas ňování stanoviska.) 

 

 

 P ředsedající: Celá tato záležitost byla narušena tím, zda 

jde o protinávrh, s čímž bych problém nem ěl, ale protinávrh to 

není, takže v tuto chvíli navrhuji doplnit stávajíc í materiál, 

který jsem jako p ředkladatel p ředložil … … 
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 Pan Vinš (mimo mikrofon): Takový návrh n ěkdy obsahuje 

jeden, dva, n ěkdy t řeba 10 bod ů. 

 

 

 Předsedající: Římská jedna, dv ě apod. Abychom se dostali 

k podstat ě v ěci, p řečetl bych vám, o čem budeme hlasovat. 

 

 „Zastupitelstvo m ěstské části Praha 10 

 

stanovuje 

 

1)  v souladu s ustanovením § 88 zákona číslo 131/2000 

Sb., o hlavním m ěst ě Praze ve zn ění pozd ějších 

předpis ů pro p říští volební období po čet člen ů 

Zastupitelstva m ěstské části Praha 10 na 40, 

2)  v souladu s ustanovením § 27 odstavcem 1 zákona 

číslo 491/2001 Sb., o volbách do zastupitelstev 

obcí a o zm ěně n ěkterých zákon ů ve zn ění pozd ějších 

předpis ů pro volby do zastupitelstev obcí, konaných 

v roce 2014, tvo ří m ěstská část Praha 10 jeden 

volební obvod.“ 

 

Prosím pana p ředsedu návrhového výboru o vyjád ření.  

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o p ředloženém návrhu. 

 

 

 Předsedající: Děkuji. O p ředloženém návrhu dávám hlasovat.  

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  pro hlasovalo 24 zastupitel ů, 
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-  proti byli 2, 

-  nikdo se hlasování nezdržel, 

-  10 zastupitel ů nehlasovalo. D ěkuji. 

 

Tento návrh byl p řijat. 

 

 

 P řistoupíme k projednávání dalšího bodu schváleného 

programu dnešního jednání, ke kterému p ředávám slovo kolegovi 

Vinšovi. Prosím.  

 

 

 Pan Vinš: Dobrý den, dámy a pánové! Dalším bodem programu 

dnešního jednání je bod po řadové číslo 

 

2. 

 

Návrh zám ěru prodeje volných bytových jednotek v domech, kter é 

byly schváleny k prodeji po jednotkách. 

 

 

 Je to velmi úsp ěšná akce prodeje bytových jednotek na 

městské části, ve které chceme pokra čovat. Všechny d ůležité 

informace jsou uvedeny v d ůvodové zpráv ě.  

 

 

 Předsedající: Otevírám diskusi k tomuto bodu programu. 

(Nikdo se nehlásí.) 

 

 Uzavírám diskusi a prosím p ředsedu návrhového výboru o 

předložení návrhu usnesení. 
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 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu 

pořadové číslo 2 v p ředloženém zn ění beze zm ěny.  

 

 

 Předsedající: O tomto návrhu dávám hlasovat. 

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  pro hlasovalo 22 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji. 

 

Tento návrh byl p řijat. 

 

 Prosím pana kolegu Vinše, aby pokra čoval. 

 

 

 Pan Vinš: Přistoupíme k projednávání dalšího bodu 

schváleného programu, kterým je bod po řadové číslo  

 

3. 

 

Návrh na schválení Smlouvy o bezúplatném p řevodu 

privatizovaného majetku do vlastnictví obce, a to p ozemků 

parcelní číslo 1539/2, 1539/8 a stavby bez čísla popisného na 

pozemcích parcelní číslo 1539/8 a 1538/7, vše v katastrálním 

území Vršovice, v Praze 10, ulice Bajkalská, z maje tku České 

republiky do vlastnictví hlavního m ěsta Prahy a správy m ěstské 

části Praha 10. 
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 Jde o bývalé jesle v Bajkalské, kde se m ěstská část 

dlouhodob ě snaží o získání t ěchto pozemk ů do majetku, což se 

v tuto chvíli da ří. 

 

 Op ět všechny d ůležité informace jsou obsaženy v d ůvodové 

zpráv ě. 

 

 

 Předsedající: Děkuji a otevírám diskusi k tomuto bodu 

programu. (Nikdo se nehlásí. 

 

 Uzavírám diskusi a p ředávám slovo p ředsedovi návrhového 

výboru.  

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu 

pořadové číslo 3 v p ředloženém zn ění beze zm ěny.  

 

 

 Předsedající: Děkuji. O p ředloženém návrhu usnesení dávám 

hlasovat.  

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  pro hlasovalo 23 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji. 

 

Tento návrh byl p řijat. 

 

 Op ět prosím pana kolegu Vinše, aby jako p ředkladatel 

předložil další bod programu. 



P10-070693/2014 

 

 Pan Vinš: Dalším bodem schváleného programu dnešního 

zasedání je bod po řadové číslo  

 

4. 

 

Návrh na zm ěnu stanov spole čnosti Praha 10 – Majetková, a.s. 

 

 

 Tento materiál je p ředkládán v souvislosti s novelou 

Občanského zákoníku. Tato zm ěna stanov v tuto chvíli 

v podstat ě respektuje pouze formáln ě zm ěny Ob čanského zákoníku 

a v tomto duchu je také tento materiál p ředkládán. D ěkuji.  

 

 

 Předsedající: Také d ěkuji za uvedení tohoto materiálu a 

otevírám k n ěmu diskusi. (Nikdo se nehlásí.) 

 

 Uzavírám diskusi a dávám hlasovat o návrhu usnesen í 

k tomuto materiálu. 

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  pro hlasovalo 22 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  1 se hlasování zdržel. D ěkuji. 

 

Tento návrh byl p řijat. 

 

 

 Další materiál uvede paní kolegyn ě Cabrnochová. Prosím. 
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 Paní Cabrnochová: Děkuji, pane starosto. 

 

 P ředkládám vám další materiál schváleného programu 

dnešního jednání, který je uveden pod bodem po řadové číslo 

 

5. 

 

Návrh na zm ěnu rozpo čtu pro rok 2014 a p řevod finan čních 

prost ředk ů na hlavní m ěsto Prahu pro Technickou správu 

komunikací v rámci rekonstrukce Moskevské ulice. 

 

 

 V d ůvodové zpráv ě je popsáno, že pro rok 2014 jsme 

schválili částku na rekonstrukci Moskevské ve výši 115 milion ů 

korun. Již v pr ůběhu lo ňského roku jsme p řevedli 37 milion ů 

korun a v letošním roce bylo schváleno p řevedení dalších 78 

milion ů korun na TSK. 

 

 Technická správa komunikací má již uzav řeny všechny 

smlouvy na realizaci stavebních prací v hodnot ě 172 milion ů 

korun, z toho tém ěř 6 milion ů financuje Pražská 

vodohospodá řská spole čnost.  

 

 Z tohoto d ůvodu nám zbývá dodržet naše závazky a 

dofinancovat tém ěř 51 milion ů korun. 

 

 Abychom tyto naše závazky dodrželi, navrhujeme p řevedení 

prost ředk ů ve výši 6 milion ů korun z akce „Vybudování mostku 

přes Boti č Ukrajinská-P řípoto ční“ a dále bychom dofinancovali 

11 milion ů korun z nespecifikované investi ční rezervy. 
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 V sou časné dob ě víme, že akci „Mostek p řed Boti č“ 

v letošním roce nejsme schopni zrealizovat, takže s e finan ční 

pln ění p řesouvá na p říští rok. Proto používáme tyto peníze. 

 

 

 Předsedající: Děkuji za úvodní slovo a otevírám diskusi, 

do které se nejprve hlásí ob čané. 

 

 Jako první se p řihlásila paní Lucie Sedmihradská. Prosím, 

máte slovo. 

 

 

 Paní Sedmihradská: Dobrý den! Jmenuji se Lucie 

Sedmihradská a nep řeji si, aby mé jméno ve stenozáznamu bylo 

anonymizováno. 

 

 Paní místostarostka uvedla spoustu v ěcí a odpov ěděla asi 

na polovinu otázek, které jsem m ěla p řipraveny, takže jich 

zůstává relativn ě málo. 

 

 První z nich je, kolik bude činit celková částka, kterou 

bude hradit m ěstská část na rekonstrukci ulice Moskevské. 

 

Další se týká stavby vzdálené asi dva kilometry, a to jak 

to vypadá se slibovaným zatravn ěním tramvajových kolejí 

v ulici v Olšinách a dokon čením rekonstrukce zastávky 

Pr ůběžná?  

 

 Ob ě akce byl schváleny v rozpo čtu, takže otázka je, jestli 

na n ě dojde ješt ě letos. D ěkuji.  
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 Předsedající: Také d ěkuji. Domluvme se, že d říve než bude 

reagovat paní kolegyn ě Cabrnochová, vystoupí ješt ě další 

přihlášená, kterou je paní Renata Chmelová. (Nejsou n ámitky.) 

 

 Prosím paní Chmelovou, aby se ujala slova.  

 

 

 Paní Chmelová: Cht ěla bych se vyjád řit ke zmi ňovanému 

mostku.  

 

 Dost má trápí, že se realizovat nebude, když se to  

s pom ěrn ě velkou pompou ob čanům slíbilo. Pamatuji si, že 

několik ob čanů podávalo žádosti, protože tento mostek je pro 

ně opravdu d ůležitý. 

 

 To m ěstská část nemá v rozpo čtové kapitole n ějakou jinou 

rezervu, kterou by mohla použít? 

 

 Jenom tady chci hájit lidi, kte ří se na m ě obraceli, 

protože jim tady bylo slíbeno, že tento mostek vybu dován bude, 

ale on te ď nebude. 

 

 To je vše, co bych k tomu cht ěla říct.  

 

 

 Předsedající: Děkuji. Ptám se paní místostarostky, jestli 

chce te ď odpov ědět na p řednesené otázky, a následn ě bychom 

pokra čovali v diskusi? 

 

 

 Paní Cabrnochová: Ráda na tyto dotazy odpovím. 

 

 Paní Sedmihradské chci říct, že celá rekonstrukce 

Moskevské bude stát m ěstskou část 172 milion ů korun, od 
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kterých ode čteme zmi ňovaných necelých 6 milion ů, které hradí 

Pražská vodohospodá řská spole čnost. 

 

 Dále se ptala na realizaci zatravn ění tramvajové trati 

V olšinách. Ano, v letošním roce se bude realizovat , ale 

vzhledem k rekonstrukci tramvajové trat ě Pr ůběžná - Švehlova 

se musíme podrobit výlukám, které na této trase vzn iknou, a 

tudíž nem ůže být v té souvislosti uzav řena tramvajová tra ť 

V olšinách, takže se realizace zatravn ění p řesouvá na zá ří 

letošního roku. 

 

 Projektovou dokumentaci máme p řipravenou pro zahájení 

stavby tramvajové zastávky Pr ůběžná. Tato stavba je velmi 

komplikovaná, protože koordinuje n ěkolik investi čních akcí, 

mimo jiné spole čnosti Eltodo, která v návaznosti na vybudování 

této zastávky bude p ředělávat zmín ěné k řižovatky, které k této 

zastávce p řiléhají. 

 

 Dále se v tom realizují správci sítí, kte ří si cht ějí také 

při té p říležitosti opravit svou infrastrukturu, takže 

koordinujeme výstavbu této zastávky i s t ěmito dalšími 

subjekty, nicmén ě realizace se plánuje v letošním roce. 

 

 Paní kolegyni Chmelové bych cht ěla vzkázat, že kdyby řádně 

poslouchala úvodní poznámky, nemusela by se takto p tát. Tam 

totiž zazn ěla informace, kterou cht ěla slyšet.  

 

Městská část samoz řejm ě chce vybudovat lávku p řes Boti č, 

protože i my vnímáme její d ůležitost. V první fázi m ěl tento 

mostek vybudovat Magistrát hlavního m ěsta Prahy, ale ten se 

k tomuto činu nemá, a proto jsme tuto iniciativu p řevzali my. 

 

 P řipravujeme projektovou dokumentaci a veškeré kroky 

k tomu, aby mohlo být zahájeno stavební řízení, aby lávka 
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mohla být vybudována, ale protože m ěstská část stejn ě jako 

ostatní stavebníci musí dodržovat veškeré zákonné l hůty, 

realizace se p řesouvá na p řelom letošního roku, takže z tohoto 

důvodu si nejsme jisti, jestli budeme schopni tuto fi nanční 

částku uhradit z rozpo čtu m ěstské části v letošním roce. 

 

 Dále se snažíme být správnými hospodá ři, stejn ě jako se to 

stalo už v jiných akcích, které m ěstská část realizuje,  

 

-  ať už to byla záležitost, která se poda řila panu 

starostovi, tzn. získat peníze z Magistrátu hlavníh o 

města Prahy na budování školek, abychom nemuseli plat it 

všechno pouze z vlastních prost ředk ů,  

-  jako se mi poda řilo získat peníze z Magistrátu hlavního 

města na opravu ve řejného prostoru,  

-  tak i v tomto p řípad ě se snažíme zapojit finan ční 

prost ředky Magistrátu hlavního m ěsta Prahy,  

 

protože si uv ědomujeme, že tento mostek má celopražský význam.  

 

 

 Předsedající: Děkuji. Vzhledem k tomu, že se už nehlásí 

nikdo další z řad ob čanů, ptám se zastupitel ů, jestli si n ěkdo 

z nich p řeje vystoupit k této záležitosti. (Nikdo.) 

 

 Uzavírám proto diskusi, ale cht ěl bych se k tomu ješt ě sám 

krátce vyjád řit. 

 

Dámy a pánové, 

 

 na tomto materiálu bylo vid ět, že po 4 letech se nám 

změnili ob čané v politickou stranu a je logické, že tito lidé 

cht ějí usp ět v p říštích volbách. Proto nem ůžou pochválit paní 
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místostarostku za to, že zde organizuje rekonstrukc i 

Moskevské, což je nejnáro čnější rekonstrukce na Praze 10. 

 

 Bylo by pochopitelné, a to je zase v ěcí TOP 09, kdyby 

Magistrát hlavního m ěsta Prahy tuto rekonstrukci zcela 

financoval, ale ono tomu tak není, takže velká část finan čních 

prost ředk ů jde z finan čních prost ředk ů městské části Praha 10. 

 

 Op ět je to chvályhodné a o čekával bych, že bychom m ěli být 

pochváleni. Nebudeme. Je to však pochopitelné. Ve c hvíli, kdy 

se nám část ob čanů mění v politickou stranu, která kandiduje 

proti sou časnému vedení radnice, nem ůžeme dostat pochvalu za 

to,  

 

-  že se rekonstruuje Moskevská ulice,  

-  že desítky milion ů korun proudí na chodníkový program, 

což jsou op ět finan ční prost ředky, které by m ěl hradit 

magistrát, který dnes řídí TOP 09. 

 

To jsou základní, jednoduché informace, které dnes nejsme 

ochotni a schopni p řejít a myslím si, že mnoho lidí, kte ří 

dnes na Praze 10 bydlí, nemá o či 14, 15 lidí, takže nevidí 

spálenou zem, ale naopak vidí rozvíjející se hezké město. 

Praha 10 je dobrá adresa. D ěkuji. 

 

Dámy a pánové, 

 

 p ředávám slovo panu p ředsedovi návrhového výboru, aby 

předložil návrh usnesení k tomu materiálu. 

 

 

 Pan Hošek: Děkuji za slovo. Budeme hlasovat o návrhu 

usnesení k bodu po řadové číslo 5 v p ředloženém zn ění beze 

změny.  
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 Předsedající: Děkuji. O tomto návrhu dávám hlasovat. 

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  pro hlasovalo 23 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji. 

 

Tento návrh byl p řijat. 

 

 K uvedení dalšího bodu programu p ředávám slovo panu 

tajemníkovi Slavíkovi. Prosím.  

 

 

 Pan Slavík: Děkuji, pane starosto. Dobrý den, dámy a 

pánové! 

 

 P ředkládám další materiál, který je uveden pod bodem 

pořadové číslo  

 

6. 

 

Návrh na p řid ělení ú čelové dotace – grantu m ěstské části Praha 

10 na podporu financování sociálních služeb na úrov ni 

městských částí hlavního m ěsta Prahy v roce 2014. 

 

 

 Je to materiál na schválení rozd ělení ú čelové dotace, 

kterou nám poskytlo Zastupitelstvo hlavního m ěsta Prahy. Tato 

dotace se týká sociálních služeb a její výše je 918  100,- 

korun. 
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 Vypsali jsme druhé kolo tohoto grantového řízení na tuto 

dotaci, do kterého se p řihlásily 4 organizace, a to  

 

-  naše CSOP,  

-  Diakonie – St ředisko k řesťanské pomoci, 

-  Arcidiecézní charita Praha a  

-  Život 90. 

 

Všechny tyto organizace se v ěnují pe čovatelské služb ě, na 

kterou jsou tyto peníze zam ěřeny. 

 

 Rozd ělení částek je uvedeno v tabulce a tady se omlouvám 

za chybu, protože místo 561 100,- korun je tam uved eno 561 

tisíc korun. Došlo tudíž v tabulce k oprav ě této částky. 

 

 Z této tabulky vidíte, že  

 

-  Arcidiecézní charita dostala 98 tisíc, p ři čemž zažádalo o 

stejnou částku, 

-  naše Centrum sociáln ě ošet řovatelské pomoci zažádalo o 

2,1 milion ů korun, dostalo 561 100,- korun, 

-  Diakonie – St ředisko k řesťanské pomoci zažádala o 350 

tisíc, dostala 210 tisíc, a 

-  Život 90 – Pe čovatelská služba pro seniory zažádal o 49 

tisíc korun, dostal stejnou částku. 

 

Děkuji. 

 

 

 Předsedající: Děkuji za úvodní slovo a otevírám diskusi 

k tomuto bodu programu. (Nikdo se nehlásí.) 
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 Uzavírám diskusi a prosím pana p ředsedu návrhového výboru 

o p ředložení návrhu usnesení.  

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu 

pořadové číslo 6 v p ředloženém zn ění beze zm ěny, a to v četn ě 

vyměněné tabulky. 

 

 

 Předsedající: Děkuji. O p ředloženém návrhu usnesení dávám 

hlasovat. 

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  pro hlasovalo 24 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji. 

 

Tento návrh byl p řijat. 

 

 

 Dalším bodem schváleného programu dnešního zasedán í je bod 

pořadové číslo  

 

7. 

 

Dotazy a informace člen ů zastupitelstva.  

 

 

 Otevírám diskusi k tomuto bodu programu. (Nikdo se  

nehlásí.) 
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 Uzavírám diskusi. 

 

 

 Dalším bodem schváleného programu dnešního zastupi telstva 

je bod po řadové číslo  

 

8. 

 

Podání zastupitel ů městské části. 

 

¨ 

 Žádná podání nebyla realizována. 

 

 

 Posledním bodem jednání dnešního zastupitelstva je  bod 

pořadové číslo  

 

9. 

 

Různé. 

 

 

 Do tohoto bodu jsou p řihlášeni p řítomní ob čané. 

 

 Prvním z nich je pan Pavel Mareš. Prosím ho, aby s e ujal 

slova.  

 

 

 Pan Mareš: Dobré odpoledne! Mám dv ě poznámky, ale doufám, 

že je ve stanovených t řech minutách v pohod ě stihnu. 

 

 Nejprve bych cht ěl pod ěkovat zastupitel ům Strany zelených 

za to, že dovedli do konce rekonstrukci školky Na S ychrov ě. 
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Myslím to zcela vážn ě, bez n ějakých postranních ironických 

tón ů. 

 

 Zárove ň chci říct, že člen KDU ČSL a kandidát koalice 

Vlasta Miloslav Müller byl tím, kdo panu Ing. Vávro vi donesl 

pot řebné podpisy ob čanů, kte ří žádali o obnovení této školky. 

 

 Pan Ing. Vávra nám d ěkoval, takže toto pod ěkování te ď 

vracím a myslím si, že by to tak, pane starosto, m ělo být, 

abychom se jenom … … 

 

 

 Předsedající: Pochopil jsem to tak, že jste pod ěkoval i 

mně, protože jsem se o tuto školku zasloužil stejn ě, i když ze 

Strany zelených nejsem. 

 

 

 Pan Mareš: Běží mi čas, ub ěhlo 6 vte řin, takže ješt ě 

jednou d ěkuji. 

 

 Druhá moje poznámka bude kritická. 

 

 Obrátím se na jinou dámu v rad ě, a to na paní dr. 

Kleslovou. Škoda, že k vám nem ůžu mluvit čelem, ale možná, že 

bych se mohl obrátit, aby to bylo z o čí do o čí.  

 

 (Obrací se čelem k paní Kleslové.) 

 

 P ředev čírem jste uspo řádali seniorskou veselou olympiádu, 

která zvala k ú časti textem „Nikdy nejsme sta ří pro výhru, 

pozor, černý humor nebude chyb ět, p řij ďte si zasout ěžit 

v nových disciplinách“ a te ď, cituji  

 

-  „krok do dálky,  
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-  hod starou ba čkorou,  

-  doběhni si pro léky, 

-  procvi č si pam ěť, 

-  za vaše výkony vás odm ěníme rakvi čkou a kafí čkem, 

 

zástupkyn ě si vás dovoluje pozvat“. 

 

 (Námitky ze strany adresátky.) 

 

 Je to takto uvedeno, takže proto se na vás obracím .  

 

 A ť už to schválila celá rada nebo n ěkdo jiný, testoval 

jsem to na seniorech, které znám, a mluvili o tom, že to 

dehonestuje celou jednu skupinu obyvatelstva. 

 

 V t ěchto intencích by tam mohlo být ješt ě dopln ěno „v 

případ ě nevolnosti pro vás p řijede černá sanitka nebo sanitka 

Černý havran“ nebo n ěco takového. (Šum v sále.) 

 

 Opravdu jd ěte do sebe, nenechte p říšt ě takovéto v ěci 

schválit. Kdybych tady řekl „a ť vás, zastupitele, v říjnu 

odveze sanitka „ Černý havran“, bylo by to samoz řejm ě 

považována za útok na vás.  

 

Ješt ě jednou. Tady je černé na bílém uvedeno „Zástupkyn ě 

starosty JUDr. Radmila Kleslová“. (Potlesk z řad ob čanů.) 

 

 Omlouvám se vám, jestli za to nem ůžete, ale jste tady 

uvedena. D ěkuji. 

 

 

 Předsedající: Také d ěkuji. Paní místostarostka byla 

oslovena, dávám jí proto slovo, aby mohla reagovat.  Prosím. 
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 Paní Kleslová: Poprosila bych ředitele Majetkové, a.s., 

pana Vacka, aby se k tomu vyjád řil, protože tam moje jméno 

bylo uvedeno omylem. Já jsem tuto akci ani nep řipravovala a 

ani nad ní nep řevzala záštitu. 

 

 Majetková, a.s., se mi již písemn ě omluvila, nicmén ě chci, 

aby to tady zazn ělo na mikrofon. D ěkuji.  

 

 

 Pan Vacek: Dobrý den, pane starosto, vážená rado, 

zastupitelé, vážení hosté! 

 

 To, co uvedla paní doktorka, je pravda. Její jméno  se tam 

opravdu ocitlo omylem a já jsem se jí za to omluvil . Stalo se 

to chybou grafika, který p řevzal program z minulé akce. 

 

 Pokud jde o tuto záležitost, je mi to samoz řejm ě líto, 

v žádném p řípad ě to takto myšleno nebylo. Je to chyba 

agentury, už to řeším a v ěřte, že se to už opakovat nebude. 

Děkuji.  

 

 

 Předsedající: Také d ěkuji. O slovo se dále p řihlásila paní 

Renata Chmelová. Prosím, máte slovo.  

 

 

 Paní Chmelová: Nemám čas to řešit, ale nevím, v čem může 

být chyba agentury, která má snad n ějaké zadání!  

 

 Já tady ale dnes vystoupím k Trojmezí.  
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 Na magistrát jsou op ět podány dv ě obrovské zm ěny územního 

plánu v Trojmezí, které v podstat ě navrhují až t ři čtvrtiny 

lokality Trojmezí zastav ět. 

 

 Je to zm ěna číslo 416 od Prague Invest, majitele pozemku u 

meandru Boti če, p římo v p řírodním parku, kde je zahrádká řská 

kolonie záb ěhlického zámku, kde navrhuje minimáln ě p ěti a 

vícepatrovou zástavbu. 

 

 Dále je tam zm ěna číslo 604 od PPF, kterou spole čnost 

podala prost řednictvím svých architekt ů CMC. Ti podali návrh 

na tém ěř všech svých pozemích v Trojmezí a v podstat ě navrhují 

výstavbu nového m ěsta, které se na území Prahy 10 op ět nachází 

v p řírodním parku. Navrhují  

 

-  bytové domy,  

-  administrativu, 

-  obchodní plochy s podlažností minimáln ě šesti a více 

pater s ob čanskou vybaveností. 

 

Nyní bych ocitovala programové prohlášení Rady m ěstské 

části Praha 10: 

 

 „Budeme podporovat oblast Trojmezí jako území voln ě 

přístupné ob čanům s maximáln ě možným množstvím zelen ě pro 

relaxa ční pot řeby obyvatel.“ 

 

Prosím tedy, aby se k mým dotaz ům na navržené zm ěny 

v územním plánu rovnou na mikrofon vyjád řili 

 

-  předseda výboru pro územní rozvoj pan Milan Richter n ebo 

pan Ivan Vinš, nevím, kdo tam v té dob ě byl, a 

-  místostarostka pro územní rozvoj paní Ivana Cabrnoc hová. 
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Předpokládám, že je to tak obrovské téma, že budete u mět 

odpov ědět ihned na mikrofon. 

 

 Mám t ři otázky: 

 

1.  Projednávali jste tyto navržené zm ěny územního plánu 

Trojmezí? 

2.  Jaké stanovisko k nim Praha 10 zaujala, protože nen í 

veřejné. 

3.  Vzali jste v potaz, že zahrádká řská kolonie je v pr ůto čné 

záplavové oblasti Boti če již p ři 20leté vod ě a co by 

taková záplava znamenala pro záb ěhlické ob čany a 

podnikatele, kte ří žijí a podnikají dále u Boti če? 

 

V p řípad ě, že bych nedostala odpov ěď od všech jmenovaných, 

cht ěla bych informovat pana tajemníka Slavíka, že mi ne ní 

nutné odpovídat písemn ě, protože si podám žádost 106, aby 

odpov ědi byly ve řejn ě p řístupné všem 16 tisíc ům občanů, kte ří 

podepsali petici za zachování Trojmezí. D ěkuji.  

 

 

 Předsedající: Také d ěkuji. Jsem rád, že se na to ptáte. 

Kromě toho, že jsem starosta m ěstské části Praha 10, jsem také 

zastupitelem Zastupitelstva hlavního m ěsta Prahy.  

 

Dámy a pánové, 

 

 to, co se tam d ěje, je opravdu alarmující. Na každém 

zastupitelstvu se projednává množství zm ěn a pod vedením TOP 

09 je to tam jako krmelec, protože tam docházejí li dé, kte ří 

mění zele ň na výstavbu obytné plochy, takže já jako starosta a 

nezávislý jsem pro to, abychom opravdu Trojmezí zac hránili.  

 

 S technickou poznámkou se hlásí paní Čunátová. Prosím. 
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 Paní Čunátová: Jsem členkou komise územního rozvoje a mohu 

říct, že není d ůvod, pro č bychom paní Chmelové nemohli 

odpov ědět.  

 

 

 Předsedající: O slovo se hlásí pan kolega Richter. Prosím. 

 

 

 Pan Richter: Děkuji. Jsem velice rád, že paní Chmelová 

tady otev řela téma Trojmezí, protože ona byla vlastn ě u zrodu 

boje s t ěmito developery a už jsem dostával strach, protože 

vím, že následn ě probíhaly ur čité diskuse se zástupci m ěsta, 

vašeho sdružení a developer ů. 

 

 Měl jsem z toho ur čitou obavu, protože Zastupitelstvo 

městské části Praha 10 schválilo, že v této lokalit ě chceme 

veřejn ě p řístupnou zele ň, pokud možno park. 

 

 Komise územního rozvoje se zm ěnami, o kterých jste 

hovo řila, zabývala n ěkolikrát, skute čně jsme to posuzovali a 

pro vaši informaci toto pond ělí komise územního rozvoje 

všechny tyto návrhy zamítla. 

 

 Chápu, že to op ět m ůže být standardní, klasické téma, ale 

žádný problém v tom není a nebude, ani pokud jde o zmi ňovanou 

zahrádká řskou kolonii, takže je absolutn ě zbyte čné extendovat 

tento problém, respektive n ěkoho d ěsit. Praha 10 má 

konsistentní stanovisko. 

 

 Spíše bych poprosil vás, paní Chmelová, protože vy  

kandidujete spíše skoro s TOP 09, máte totiž spole čné noviny, 

abyste spíše šla na magistrát a tam to n ějakým zp ůsobem 

řešila. 
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 Kolega Narovec z TOP 09 tady kýve, ale k vám si ch odí pro 

tyto rady, takže budu rád, když tady v p říštím volebním období 

zasednete a když voli či TOPky kone čně podpo ří toho, kdo d ělá 

politiku TOPky, a to jste vy, takže budu rád, jestl iže se 

budeme bavit nap římo a ne prost řednictvím zprost ředkovatel ů. 

Děkuji. (Potlesk, šum.) 

 

 

 Pan Novák: Děkuji kolegovi Richterovi. Další p řihlášenou 

do diskuse je kolegyn ě Cabrnochová. Prosím.  

 

 

 Paní Cabrnochová: Děkuji. M ůžu podpo řit p řesn ě to, co řekl 

kolega Richter, p ředseda komise územního rozvoje. 

 

 P ředpokládala jsem, že budu odpovídat paní Chmelové, která 

by m ě měla poslouchat. Pokud ne, pak si po čkám.  

 

 Bude to trvat dlouho, paní Chmelová? Já vám odpoví dám. 

Čekala bych od vás základní slušnost, když se na n ěco ptáte a 

druhý vám odpovídá, že mu budete v ěnovat pozornost.  

 

 

 Předsedající: To není pot řeba. 

 

 

 Paní Cabrnochová: Cht ěla bych odpov ědět paní Chmelové na 

její dotazy. Mohu p řesn ě podpo řit slova, která vyslovil kolega 

Richter, p ředseda komise územního rozvoje. 

 

 Ano, zamítli jsme všechny žádosti o zm ěnu územního plánu 

v oblasti Trojmezí, protože jsme si velmi siln ě uv ědomovali, 

jak d ůležitá oblast to je, a ť už pokud jde o povodn ě nebo 
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rekreaci obyvatel Prahy 10. Chceme, aby toto území zůstalo 

zelené, prostupné a aby v n ěm nevyr ůstala zástavba. 

 

 

 Předsedající: Děkuji. O slovo se dále hlásí kolega 

Narovec. Prosím. 

 

 

 Pan Narovec: Pane starosto, jenom jsem vás cht ěl uklidnit, 

protože Rada hlavního m ěsta Prahy tuto zm ěnu zamítla. 

 

 

 Předsedající: Něco vám řeknu, pane kolego. Rada hlavního 

města zamítne materiál, který na jednání Zastupitelst va 

hlavního m ěsta jde jako zamítnutý materiál, váš primátor 

Hudeček si v pr ůběhu jednání zjistí, že by to mohlo projít, a 

ve chvíli, kdy se jedná o hlasování, tento zamítnut ý materiál 

z rady a výbor ů nechá p řeformulovat na schválený a tento 

materiál následn ě o jeden hlas projde.  

 

 Takto funguje hlavní m ěsto Praha pod vedením TOP 09. 

Neumím si p ředstavit, že bych zde p ředložil zamítnutý materiál 

a následn ě bych si zjistil, kolik z vás tady pro n ěj m ůže 

hlasovat a z oto čky bych z empiru „vyst řelil“, že budeme 

hlasovat PRO. Takto to chodí na Zastupitelstvu hlav ního m ěsta 

Prahy.  

 

 V ěřte mi, že to, co TOP 09 p ředvádí, je n ěco, co tady 

nikdy nebylo, takže toto je základní skute čnost.  

 

 V ěříme, že navzdory TOPce udržíme zelené Trojmezí a že  se 

nám poda ří, aby TOPka Praze 10 neuškodila. 
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 Dále se o slovo p řihlásila paní Lucie Sedmihradská. 

Prosím, máte slovo.  

 

 

 Paní Sedmihradská: Vážený pane starosto, vážení zastupi-

telé, doufám, že si se mnou následn ě pohovo říte.  

 

 Jmenuji se Lucie Sedmihradská a souhlasím s tím, a by moje 

jméno bylo uvedeno ve stenozáznamu z tohoto jednání .  

 

 Ve v ěci čtvrtletních zpráv o hospoda ření m ěstské části tu 

vystupuji opakovan ě. Jsem p řesv ědčena, že se jedná o 

relevantní informace o m ěstské části, které by m ěly být 

občanům voln ě k dispozici a nikoliv jen na žádost, zvláš ť když 

jsou zpracovány tak pe čliv ě a ekonomický odbor k nim 

připravuje tak podrobný komentá ř. 

 

 V únoru jsem zde neusp ěla s návrhem, aby zastupitelé m ěli 

do konce roku k dispozici zprávu o hospoda ření do konce zá ří, 

prý se to nestihne. Budiž, ale nerozumím tomu, pro č nebyla 

dnes p ředložena zastupitel ům zpráva o hospoda ření do konce 

března 2014. Tato zpráva je hotová, Rada m ěstské části ji 

schválila již 18. června, ale zastupitel ům ji p ředloží až 

v zá ří, kdy se už bude jednat o zcela bezcenné informace , 

protože paraleln ě s ní p ůjde i zpráva o hospoda ření na konci 

června.  

 

Mám dvě otázky, z nichž první sm ěřuje na radu nebo na 

předkladatele tohoto materiálu do rady pana starostu 

Zoufalíka: 

 

1.  Jaké byly d ůvody nep ředložení zprávy na tomto zasedání 

zastupitelstva? 



P10-070693/2014 

2.  Je toto po čítání v souladu s usnesením zastupitelstva 

číslo 2 z 10. února tohoto roku, kdy jste uložili Ra dě 

městské části, aby vám zprávu p ředložila do konce června. 

 

Tato druhá otázka sm ěřuje na p ředsedkyni kontrolního 

výboru paní Čunátovou. D ěkuji. (Potlesk z řad ob čanů.) 

 

 

 Předsedající: Také d ěkuji. Odpov ěď na vaši otázku bychom 

možná našli už na za čátku dnešního jednání zastupitelstva, kdy 

jsme jednali o návrhu programu a kdy jsem řekl, že toto 

jednání zastupitelstva jsem svolal výjime čně k projednání 

jednoho bodu, a to bodu číslo 1, tzn. bodu, ve kterém by 

zastupitelé m ěstské části Praha 10 odsouhlasili po čty 

zastupitel ů a zp ůsob volby, a to v jednom volebním obvodu.  

 

 V pr ůběhu p řípravy tohoto zasedání zastupitelstva n ěkolik 

radních p řidalo další body, které byly d ůležité ve vztahu k 

termín ům, takže jsem se domníval, že informace, která proš la 

Radou městské části, o které jste hovo řila, tolik nesp ěchá, 

takže bych tento materiál, jak jste říkala, p ředložil na 

dalším jednání zastupitelstva. D ěkuji. 

 

 Mám pocit, že paní Čunátová odpoví písemn ě, nicmén ě hlásí 

se o slovo. Prosím. 

 

 

 Paní Čunátová: Pane starosto, pokud to bude nutné, pak 

samozřejm ě odpovím písemn ě, jinak se m ůžu p řipojit k tomu, co 

jste říkal, a to že jsem nem ěla jinou informaci, než že bude 

projednáváno odsouhlasení bodu číslo 1 na zastupitelstvu. 
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 Předsedající: Je to tak. Dále se v tomto bodu programu 

přihlásil o slovo pan *******. 

 

 Promi ňte, ale nyní jsem si všiml, že pan ******* je 

z Mladé Boleslavi, takže o jeho vystoupení budu mus et nechat 

hlasovat.  

 

 

 Pan ******* : Máte špatné informace, v p řihlášce je uveden 

výpis, že jsem majitelem bytu v ulici Sámova. 

 

 

 Předsedající: Omlouvám se. 

 

 

 Pan ******* : Dobře. Takovýchto chyb se tady d ěje hodn ě, 

ale vrátil bych se k minulému jednání, kdy jsem tad y 

vystupoval, a to k hlasování o sm ěně pozemku sou časného 

parkovišt ě za stadion Bohémky. 

 

 SVJ Sámova vás upozornilo na to, že toto hlasování  bylo 

neplatné, protože jste nedodrželi § 36 ve zn ění zákona číslo 

131/2000 Sb., kde je uvedeno, že tuto informaci mus íte 

zve řejnit na ú řední desce po dobu 15 dn ů.  

 

 Vám se to bohužel nepovedlo, bylo to pouze 14 dn ů, ale 

v zákon ě je jasn ě uvedeno, že pokud hlavní m ěsto Praha nebo 

městská část tento zám ěr nezve řejní, je právní jednání 

neplatné.  

 

 Proto prosím, abyste si p říšt ě takovéto formality 

uvědomovali, protože m ě to potom stojí čas sem stále jezdit a  

vysv ětlovat vám to.  
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 Dále mám poznámku pro pana Richtera, který bohužel  zase 

někde pobíhá. 

 

 

 Pan Richter: Já vás slyším. 

 

 

 Pan ******* : To je dob ře. Říkal tady n ěco o naplaveninách 

(?). Chápal jsem to p řesn ě jako pan starosta, který si myslel, 

že jsem z Mladé Boleslavi. 

 

 Z Mladé Boleslavi nejsem, pouze tam pracuji a cht ěl bych 

k tomu dodat, že v Praze jsem se narodil a celý živ ot tady 

žiji. Na rozdíl od pana Richtera a pana Š ťastného, kte ří žiji 

v jiné části Prahy žiji na Praze 10. 

 

 V p řípad ě, že dojde k dalšímu hlasování o sm ěně pozemk ů, 

prosím, aby se tito dva pánové zdrželi hlasování, p rotože 

vlastn ě na Praze 10 ani nežijí, i když tady mají trvalé 

bydlišt ě. 

 

 Pokud jde o sm ěnu uvedených pozemk ů, cht ěl bych uvést to, 

co tady už bylo zmín ěno, a to Key Investments. 

 

 Zdá se, že jste tady všichni fotbaloví fanoušci, a le 

v minulosti jste již utopili 250 milion ů korun v Key 

Investments. Jako ob čan a da ňový poplatník bych byl proto 

nerad, kdybyste utopili další peníze za stadion Boh émky. Tento 

převod je zcela netransparentní, protože firma, která  vlastní 

Bohemia Real, je vlastn ěna firmou, která je stoprocentní 

akciovou spole čností na majitele, což znamená, že vlastníci 

jsou nedohledatelní.  
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 Na základ ě znaleckého posudku náklady na ocen ění, které 

jsou v n ěm uvedeny, zahrnují náklady na realizaci 

vysokoškolských kolejí, garáží a další ve výši, což  

zdůraz ňuji, 400 milion ů korun, p ři čemž nikde se o tom 

nehlasovalo. 

 

 Údaj o tom, že pozemek stojí 93 milion ů korun, je zcela 

nepravdivý, falešný, takže na základ ě toho nem ůžete 

vypo čítávat jakoukoliv kompenzaci p řevodu 49 milion ů korun. 

Navíc jsou tam i formální chyby, protože se tady pí še, že 

částka náklad ů na realizaci je ve výši 296 208 900,- korun za 

metr čtvere ční, což je nesmysl. 

 

 Dále bych k tomu cht ěl dodat, že sm ěnou pozemk ů za 

parkovišt ě řešíte problém záchrany tradice, jak říkal pan 

Šťastný. Tradici tím možná zachráníte, ale ne řešíte další 

věci, jako je nap říklad dopravní obslužnost. 

 

 Požaduji od vás, aby byla provedena dopravní studi e a 

zjišt ěny možnosti k vy řešení tohoto parkování. 

 

 Dále bych vás požádal, jestliže chcete zachra ňovat 

Bohémku, abyste ji zachra ňovali nap římo a ne sm ěnou za 

pozemek, který je, jak jsem ji uvedl, naprosto netr ans-

parentní. D ěkuji. (Potlesk.) 

 

 

 Předsedající: Také d ěkuji. Vzhledem k tomu, že jsem byl 

panem ******* oso čen, že se pletu, uvedl bych to na pravou 

míru. 

 

 Mám zde tabulky, kde jsou jednozna čné informace. 

 

-  Ve jménu a p říjmení jsem se nespletl. 
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-  Adresa trvalého bydlišt ě: S.K. Neumanna 1033, Mladá 

Boleslav. 

 

V čem jsem se tudíž spletl? 

 

 Jestli je pravda to, co nahlásil pan *******, pak pan 

******* bydlí a m ůj omyl byl jediný, a to v tom, že zde má pan 

******* dle katastru opravdu nemovitost, nicmén ě trvalé 

bydlišt ě, jak jsem řekl, je opravdu v Mladé Boleslavi, takže 

jsem se nespletl.  

 

 To jenom na dokreslení toho, jak se tady manipuluj e 

s informacemi už od samého za čátku. Je to jednoduché: 

 

-  buď pan ******* lhal t ěm, kte ří to zapisovali, že nežije 

v Mladé Boleslavi, 

-  anebo nelhal a já jsem se nespletl. 

 

To je vše. 

 

 Posledním p řihlášeným v tomto bodu programu je pan Kos. 

Prosím, aby se ujal slova.  

 

 

 Pan Kos: Dobré odpoledne, vážené zastupitelstvo! 

 

 Jmenuji se Miroslav Kos a nechci, aby moje jméno b ylo 

v zápisu anonymizováno. 

 

 Na minulém zastupitelstvu jsme si vyslechli reakci  

zástupc ů jednotlivých politických klub ů na údajné napadení 

zastupitelky Novákové. 
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 Já jakožto osoba dot čená touto politickou hrou musím 

alespo ň dodate čně, jinou možnost mi Jednací řád zastupitelstva 

nedává, reagovat. 

 

 Oficiáln ě do té doby, myslím tím konání minulého 

zastupitelstva 26. 5., vyšel k tomuto incidentu pou ze štvavý 

článek v Parlamentních listech od redaktora Nového, napsaný 

pravd ěpodobn ě na objednávku, který je plný lží a polopravd, a 

to i ze strany zastupitel ů v čele se starostou, kte ří se 

k tomu vyjad řovali.  

 

 Rétorika zástupc ů koalice mi p řipomíná kritiku Charty 77 a 

„Několika v ět“ v dob ě nedávno minulé, kdy v ětšina dotázaných 

ani text ne četla, ale odsoudila. Jak vše prob ěhlo ve 

skute čnosti, to ť otázka. 

 

 Pr ůběh incidentu nastínila ČTK mluv čí Policie České 

republiky paní Je řábková dne 26. 5. odpoledne takto: 

 

 „Incident se stal 16. 5., tj. v pátek po 23. hodin ě. 

Policisté dostali na tís ňovou linku informaci, že v ulici 

Nučická došlo ke rva čce. Když p řijeli na místo, stále se 

slovn ě i fyzicky napadali dva muži a jedna žena. Policist é je 

vyzvali, aby p řestali, uklidnit se jim je však nepoda řilo. 

Zajistili je proto pro neuposlechnutí výzvy ve řejného 

činitele. P řípad policie pravd ěpodobn ě p ředá do správního 

řízení jako p řestupek proti ob čanskému soužití.“ 

 

 Tolik slova tiskové mluv čí.  

 

 Nic se ve zpráv ě ne říká o brutalit ě, politických motivech, 

ublížení na zdraví či ú častni nezletilé osoby.  
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-  Kde se tedy vzaly všechny ty informace o ob čanských 

aktivistech a temných silách? Neslyší n ěkdo i trávu r ůst? 

-  Je to snad cílený útok na ob čanskou spole čnost, spolky a 

nová politická uskupení, která mohou ohrozit zdejší  

zakonzervovaný stav? 

-  Je to štvavá demagogická kampa ň na n ěkoho, kdo vám šlape 

na paty? 

 

 Odpovím si sám. Ano, je. 

 

 Vyzývám tímto napadenou paní zastupitelku Hanu Nov ákovou, 

případn ě jejího manžela, aby se k incidentu ze 16. 5. 

vyjád řili.  

 

 D ěkuji za pozornost. (Potlesk z řad ob čanů.) 

 

 

 Předsedající: Já také d ěkuji. Op ět jsem byl jmenován, ale 

s tímto p řípadem nemám v ůbec nic spole čného a v tom „štvavém“ 

článek v Parlamentních listech, jak říkal pan Kos, jsem řekl 

jedinou v ětu, a to, že je politováníhodné, když je kdokoliv 

napaden. 

 

 Pane Kosi, i kdyby bili vás, byl bych proti tomu. Věřte 

mi.  

 

 O slovo se dále hlásí paní Nováková. Prosím.  

 

 

 Paní Nováková: Děkuji za slovo, pane starosto. 

 

 Pane Kosi, vyjad řovat se k tomu nebudu, protože p řípad je 

v trestn ěprávním řízení a jak právník, tak i policie mn ě 

zakázali o tom mluvit. 
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 To je vše, co vám k tomu řeknu a nikdy jindy vám k tomu 

nic říkat nebudu, protože je to moje v ěc. D ěkuji. 

 

 

 Pan Kos (mimo mikrofon): Pravda vyjde najevo. 

 

 

 Předsedající: Pane Kosi, máte pravdu. 

 

Dámy a pánové,  

 

nikdo další ze zastupitel ů se o slovo nehlásí, takže vám 

chci pod ěkovat za čas, který jsme spolu strávili, cht ěl bych 

vám pop řát klidné a pohodové léto, protože se pro n ěkteré 

z vás blíží prázdniny, a v ěřím, že se brzy op ět potkáme.  

 

 Nashledanou!  

 

 

 (Jednání ukon čeno ve 14.15 hodin.) 


